
Beretning generalforsamling 2025 

 

 

Sidste år måtte Susan desværre træde tilbage som vores formand. Baggrunden for denne 

beslutning er at der desværre er alvorlig sygdom i Susans familie, som kræver hendes 

fulde opmærksomhed. På den baggrund har jeg været konstitueret formand og derfor er 

det mig som giver 2025 beretningen. 

 

Nabohjælp. 

Som der var enighed om Ved GF 2024, er der indkøbt og opsat 3 nabohjælpsskilte på hhv. 

hjørnet af Frydenstrands Alle/Avedøre Enghavevej – Frydenstrands Alle/Mågevej – 

Frihedslyst Alle/Mågevej. Vi håber at skiltene vil have en afskrækkende effekt og samtidigt 

minde os om vigtigheden af at holde øje med hinandens boliger og advisere ved 

mistænkelig adfærd. Der er lagt en folder ud på bordene som omhandler NABOHJÆLP, 

bla  er der en app som kan bruges til at advisere området hvis man har haft indbrud eller 

set mistænkelig adfærd.  

 

Arrangementer. 

De første 2 arrangementer som vi havde i støbeskeen (sommerfest og banko), måtte vi 

desværre aflyse pga. de tidligere nævnte omstændigheder. Vi har efterfølgende forsøgt os 

med banko en gang mere, her var der desværre ikke tilslutning nok til at det kunne 

afholdes. Til gengæld har fastelavnsfesten været en succes igen i år. Omkring 60 

udklædte børn ( og enkelte voksne)og deres  forældre deltog på en dejlig dag . der var 

både godter – sodavand og selvfølgelig fastelavnsboller til de fremmødte, tak til udvalget 

og alle gode kræfter der har hjulpet til. 

Vi håber at andre vil være interesseret i at lave arrangementer i foreningen så vi kan 

bevare det gode naboskab. Er der behov for indendørs plads, er det muligt at låne Lille 

Friheden gratis – der er plads til 100 pers. 

 

Vedr. punkt 6 på dagsorden. 

 Da der er flere bestyrelsesmedlemmer der træder ud/ikke genopstiller til bestyrelsen har 

vi sat dette punkt på dagsordenen. Historisk set er det meget vanskeligt at få folk til at stille 

op til bestyrelsen. Set i lyset af det, har bestyrelsen  overvejet, om grundejerforeningen 

skal nedlægges, hvorfor der stilles forslag om dette på generalforsamlingen.  

Bestyrelsen opfordrer derfor til, såfremt generalforsamlingen ønsker en fortsat bestående 

grundejerforening, at flere medlemmerne melder sig til bestyrelsesarbejdet. Dette vil 



ligeledes være en god mulighed for at få indflydelse på beslutninger og bestyrelsens virke, 

hvis der skulle være utilfredshed med bestyrelsens øvrige beslutninger.   

 

 

Fjernvarme: forventes stadig etableret i mågeparken i 2025-2026, der opfordres til ikke bindende 

tilmelding. 

 

Byggeri ved Tårnfalkevej: Intet nyt 

 

Amagermtv : godkent i maj 2024, forventes færdig i 2029 

 

 

 

 

 

 

 

 


